
Commissie F&B
Dd 12 mei 2020 
Van Rens de Haas Dorpspartij 
Betreft Agendapunt 9 Arbeidsmigranten 

Opmerking:
 In de adviesnota staat dat het onderwerp aan de orde is geweest in de commissie R&M op 

13-05-2020. Dit klopt niet het wordt nu behandeld in de commissie F&B op 12-05-2020;

Vragen:
 Hoe komt het dat het aantal arbeidsmigranten niet nauwkeurig te bepalen is? ;
 U heeft enquêtes gebruikt om tot uw voorstel te komen. Graag ontvangen wij de enquêtes 

en de enquêteresultaten van BKG en ZLTO.
 Is SNF keurmerk haalbaar voor agrariërs?
 Door een aantal raadsleden is eerder gevraagd om een bredere afweging (naast huisvesting) 

rondom sociale integratie, scholen, kinderopvang e.d. Maken de arbeidsmigranten gewoon 
gebruik van de bestaande voorzieningen? Is er afdoende ondersteuning beschikbaar?

 Waar is het maximum aantal van 60 arbeidsmigranten in het buitengebied op gebaseerd? 
 Het voornemen is  om reeds vergunde locaties (al dan niet tijdelijk), op locaties die nu 

worden uitgesloten, te respecteren bij de nadere uitwerking. 
Vraag: Welke locaties zijn reeds vergund en hoe lang loopt de vergunning nog (tijdelijk of 
permanent)? Wat wordt concreet bedoeld met te respecteren bij de nadere uitwerking? 

 Het voorgestelde beleid betreft het lokale beleid voor Gemert-Bakel. Het kan zijn dat door 
regionale afstemming nieuwe inzichten of afspraken ontstaan. 
Vraag: De adviesnota wekt de suggestie dat er regionale afspraken in de Peel gemaakt zullen 
worden. Is dit juist?

 Er wonen in Gemert-Bakel arbeidsmigranten op plaatsen die niet gewenst zijn. Ze zijn veelal 
niet ingeschreven en betalen ook geen toeristenbelasting. 
Vraag: Kunt u aangeven welke plaatsen dit betreft? Op basis van welke informatie weet u 
dit?;

 Is er zicht op hoeveel arbeidsmigranten via uitzendbureaus ingezet zijn?


